
 

Zápis ze čtvrtého otevřeného zasedání SSH FF UK 
26. února 2025 

 
Schůze zahájena v 17:34. 

Přítomni: Barbora Řehořová, Martin Wolf, Lucie Dvořáková, Marek Panocha, online 
připojeni na schůzi Markéta Prošková, Tereza Hálová, Vjačeslav Glazov, Václav Paděra. 

Zápis provedl Martin Wolf. 

Program: 

1. Úvod 
2. Schválení programu 
3. Uplynulé akce  
4. Nadcházející akce  
5. Různé 
6. Závěr 

 

1. Úvod 
- Paní místopředsedkyně SSH FF UK Barbora Řehořová uvítala všechny 

fyzicky i online přítomné na zasedání a zahájila schůzi. 

 

2. Schválení programu 
- Paní místopředsedkyně poté představila program schůze a dala o něm hlasovat. 
- Program byl jednohlasně schválen poměrem hlasů 3-0-0. 

 

3. Uplynulé akce  
- Paní místopředsedkyně vzápětí začala vyjmenovávat akce pořádané SSH FF 

UK v uplynulém měsíci a požádala ostatní přítomné o případný komentář. 
Shrnula, že všechny akce proběhly v pořádku a že zvláštní pochvalu zaslouží 
redakce Obscury a také organizační tým exkurze do Plzně. 

- 3. 2. - exkurze do Všetat se Stradou – Paní předsedkyně Markéta Prošková 
označila akci za vydařenou. 

- 14. – 15. 2. – exkurze do Plzně – hlavní organizátor akce, tajemník Spolku 
Martin Wolf, shrnul akci jako velký úspěch, který získal pozitivní ohlas u 
členstva, účast byla dle jeho slov velká a vše se vydařilo, jak mělo, nakonec 
poděkoval Barboře Řehořové, členovi DK Václavu Paděrovi a panu 
pokladníkovi Šimonu Baldíkovi za aktivní pomoc s organizací. 

- 18. 2. – filmový klub: Kaprkód – proběhl dle pana předsedy DK Vjačeslava 
Glazova a členky DK Terezy Hálové v pořádku a měl úspěch, nebyly 
problémy. 



 

- 19. 2. – slavnostní představení Obscury – Barbora Řehořová moc děkuje 
přítomné Lucii Dvořákové za skvělou práci celého týmu nového čísla časopisu 
Obscura a za skvělé představení čísla. 

 

4. Nadcházející akce 
- 5. 3. – představení studentské práce Štěpána Vody – Martin Wolf potvrdil, že je 

vše zařízené. 
- 16. 3. – Spolkohraní – vše potřebné zařídí Vjačeslav Glazov. 
- 19. 3. – Kariérní den UK – za Spolek účast potvrdili Martin Wolf a Vjačeslav 

Glazov. 
- 19. 3. – Filmový klub: Trhák – úvodní slovo poskytne Marek Panocha, který se 

svými plány stručně seznámil přítomné. 
- 21. 3. – Spolkohospoda a zasedání výboru – rezervaci zajišťuje Václav Paděra. 

Místo není bezpodmínečně potřeba do newsletteru, který bude zítra na sítích 
zveřejňovat člen výboru Adalbert Langer, ale bylo by to s ním lepší. 

- 28. 3. – návštěva výstavy Josef Koudelka Ruiny na UPM – zařizuje Martin 
Wolf, je to již domluveno. 

- DeskoFFky – Adalbert Langer bude komunikovat s Cyrilem Mrázkem. 
- Následně se výbor přesunul k návrhům akcí vzešlým z řad členstva. 
- Návrh Milana Zapletala uspořádat někdy spolkové karaoke – návrh byl 

nadšeně přijat většinou přítomných, bude ale potřeba to ještě promyslet. 
- 20. 3. – Reprezentační ples PedF a FF UK – Barbora Řehořová vznáší otázku, 

zda chce výbor zarezervovat na plese spolkový stůl; Marek Panocha ze 
zkušenosti vysvětluje, že to slouží k odkládání věcí a pití našim členům. 
Barbora Řehořová navrhuje víc 2 stoly se 6 místy, odsouhlaseno poměrem 
3-0-0. 

- Setkání se zájemci o magisterské studium – informační schůzka probíhala 
poslední dva roky a nesetkala se s přílišným ohlasem, Barbora Řehořová 
navrhla udělat to letos spíše v podobě newsletteru. 

- Markéta Prošková podala návrh, aby se v rámci podpory mezioborovosti 
uspořádal nový formát akce, jakési mezioborové hovory mezi historikem a 
odborníkem z jiné oblasti, které by mohly mít podobu přednášky nebo debaty; 
první návrh na téma – historie moru a pohled odborníka z medicíny, popř. 
dějiny architektury – možný termín by byl poslední týden v dubnu. 

- Barbora Řehořová se postará o naplánování představení knihy, nejslibnější tip 
je zatím kniha Dějiny výživy a stravování v českých zemích 1945–1970 od 
Martina France. 

- Spolkohospoda v dubnu by se podle Václava Paděry mohla uspořádat na 
Vyšehradě, další návrhy na spolkohospody byly Radlická kulturní sportovna, 
Stanice 6, Klub AVU. 

- 15. spolkové narozeniny – akci má na starost Barbora Řehořová a Šimon 
Baldík, ostatní také pomohou; paní místopředsedkyní vznesena otázka, kde 
narozeniny pořádat; Martin Wolf, Václav Paděra a Tereza Hálová navrhli, ať se 



 

akce koná mimo fakultu, Markéta Prošková by byla ráda, aby akce na fakultě 
zůstala, jak tomu bylo i v předchozích letech; Marek Panocha, který dříve 
organizoval spolkové narozeniny, se zmínil o problémech obou variant. 
V případě konání jinde zmíněny varianty kavárna Na Boršově nebo Kampus 
Hybernská. Výbor se na průběhu akce vynasnaží domluvit do příštího 
zasedání. 

- Seznamovací kurz – za organizační tým hovořila Markéta Prošková, zmínila, 
že tým už je kompletní ve složení Markéta Prošková, Tereza Hálová, Regina 
Königová a Štěpán Šamberger; termín konání bude 26. – 28. 9., z domluvu 
výbor děkuje Marku Panochovi; další záležitosti se budou muset řešit až 
v červnu. 

- Barbora Řehořová za přizvukování Markéty Proškové navrhla uspořádat 
v říjnu ples SSH FF UK; předem upozornila, že to bude stát mnoho práce, 
organizace se chtějí ujmout Barbora Řehořová, Markéta Prošková a Tereza 
Hálová, Martin Wolf se omluvil, že v daném čase se asi nebude moci příliš 
podílet na pomoci s organizací; návrh bude rovněž projednán na příštím 
zasedání. 

- Barbora Řehořová také navrhla během léta uspořádání výjezdního zasedání 
výboru, na termínu se domluví výbor později. 

- Majáles – Spolku přišla pozvánka, průběh bude klasický, SSH FF UK pořídí 
merch a zřídí si na místě stánek. 

 

5. Různé 
- Barbora Řehořová se jala otevřít bod Různé chválou. 
- Ocenila Markétu Proškovou, její skvělou komunikaci a dozor nad webem, 

mailem i fungováním výboru. 
- Martin Wolf pochválen za pořádek a včasnost v odesílání mailů členstvu, za 

fungující koncept představování studentských prací. 
- Adalbert Langer pochválen za práci na grafikách, které se všem moc líbí. 
- Za exkurzi do Plzně ještě jednou pochválen celý organizační tým, paní 

místopředsedkyně rovněž oznámila, že Martin Wolf za provázení po Plzni 
dostane zaplaceno od Spolku. 

- Pochválena ještě jednou i redakce Obscury. 
- Pochválen tým přípravných kurzů za spoustu práce, kterou odvádějí. 
- Následně Barbora Řehořová přešla k výtkám a přátelské kritice, s níž začala u 

své osoby – dosud nestihla pořádat představení knih, za což se omluvila. 
Martin Wolf by měl lépe dohlížet na spolkovou nástěnku, bude muset objednat 
novou zásobu merche, o což se postarají s Barborou Řehořovou. Adalbert 
Langer vyzván, ať více komunikuje a je aktivnější na Instagramu. Šimon 
Baldík lehce pokárán za to, že nepořádal dosud přednášky či panelové diskuze, 
krom toho bude ještě třeba uhradit příspěvek na humanitární pomoc k 17. 11. 
Vůči DK zazněla výtka ohledně správy členstva, Vjačeslav Glazov ujistil 
výbor, že na tom pracují, krom toho ještě bude třeba změnit spolková hesla. 



 

- Nakonec byly připomenuty úkoly jednotlivých členů: Šimon Baldík nechá 
Spolku proplatit Studentskou radou polovinu nákladů na jízdenky na exkurzi 
do Všetat, jak bylo domluveno; Martin Wolf a Barbora Řehořová se spolu 
postarají o merch (placky, záložky, propisky…). 

- Z řad členstva byl výborem přijat podnět, zda se chce Spolek nějak vyjádřit ke 
kauze finančních odměn na rektorátu; přítomní vyjádřili znepokojení nad 
situací, ale prozatím se k akci výbor uchylovat nebude. 

- Barbora Řehořová vznesla návrh, ať se ze zbytku financí na přípravné kurzy, 
jakmile bude známá finální částka, zaplatí odměny pro organizační tým kurzů 
za poslední dva roky, což bylo nadšeně kvitováno přítomnými; Barbora 
Řehořová a Markéta Prošková deklarovaly, že se odměny zřeknou. 

- Z důvodu technických obtíží bylo zasedání na 14 minut přerušeno, po 
obnovení internetového připojení zasedání pokračovalo. 

- Lucie Dvořáková za Obscuru zmínila z důvodu enormního čtenářského zájmu 
možnost eventuálního dotisku nového čísla, na obou distribučních místech 
(Historický kabinet, Knihovna Jana Palacha) Obscura už prakticky došla; 
možnost dotisku bude konzultována s pokladníkem Šimonem Baldíkem, výbor 
bude ohledně této eventuality nadále komunikovat s Obscurou. 

- Martin Wolf se zavázal, že jakmile bude mít trochu času, bude se opět věnovat 
problematice slučování ústavů a komunikaci s akademickými senátory. 

 

6. Závěr 
- Barbora Řehořová poděkovala za účast všem přítomným. 
- Schůze skončila v 18:46. 


